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نمایندگی راه وشهرسازی فراهان:

عمليات روكش آسفالت راه روستايی 
فرمهين� تبرته به طول 7 كيلومتر به 

اتمام رسيد
اميد عصار رييس نمايندگی  راه وشهرسازی 
شهرستان فراهان  با اعلام اين خبر  افزود:در 
راستای برنامه ريزيهای انجام شده با توجه به 
اهميت محور روستايی فرمهين-تبرته و بهره 
مندی بالغ بر 8 روستا از اين محور عمليات 
روکش آسفالت آن به طول 7 کيلومتر و عرض 
6 متر به اتمام رسيد. سرپرست نمايندگی  راه 
وشهرسازی شهرستان فراهان درخصوص 
مزيت های اين پروژه اظهار داشت:با بهره 
برداری از اين راه روستايی حدود 5000 نفر از 
نعمت راه روستايی ايمن برخوردار می شوند. 
گفتنی است در پی اين اقدام عمرانی . اعضاء 
دهياری روستای مذکور با ارسال نامه ای از 
خدمات نمايندگی راه وشهرسازی فراهان 

تقدير نمودند.
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از سوی شهرداری گرگان انجام شد:

تدوين دستورالعمل ساماندهی 
تبليغات در ايام انتخابات

شهرداری گرگان به منظور ساماندهی 
تبليغات محيطی در ايام انتخابات دستورالعمل 

جديد را تدوين کرد.
حسين صادقلو، شهردار گرگان گفت: با توجه 
به در پيش بودن انتخابات مجلس شورای 
اسلامی و مجلس خبرگان رهبری، به منظور 
ساماندهی تبليغات محيطی کانديداهای 
تفکيک وظايف  و  محترم و هماهنگی 
واحدها و تسريع و تسهيل در ارائه خدمات 
به شهروندان، وظايف هر يک از معاونت ها 
و مديريت ها در قالب دستورالعملی مدون 
شده است.صادقلو ادامه داد: بر اساس اين 
دستورالعمل، صدور هرگونه مجوز نصب 
بنر، پارچه، اسپيس فريم و ايستگاه صلواتی، 
غرفه های نمايشگاهی و فعاليت های ملی و 
مذهبی بر عهده روابط عمومی مرکز است.
وی افزود: مديريت و صدور مجوز استندها، 
بيلبوردها، تلويزيون شهری و لمپوست ها 
بر عهده سازمان فرهنگی ورزشی و روابط 
عمومی مرکز است.وی گفت: آذين بندی و 
چراغانی، سياه پوش کردن سطح شهر، ميادين 
و موارد اين گونه در مراسمات ملی و مذهبی 
بر عهده واحد زيباسازی است.صادقلو يادآور 
شد: خدمات شهری، زيباسازی و نواحی 
مناطق موظفند نظارت کامل بر نحوه برپايی و 
مشخصات فنی ايستگاه های صلواتی، خيمه 
ها، داربست ها، استند ها و مواردی از اين 
دست داشته باشند به نحوی که هيچگونه 
خطری از نظر جانی و مالی شهروندان را 
تهديد نکند.وی درباره وظايف خدمات 
شهری گفت: خدمات شهری مناطق و 
نواحی موظفند از نصب هرگونه بنر، پارچه 
و داربست بدون مجوز جلوگيری کنند و 
بنرهايی که با ميخ به درختان نصب شده را 

جمع آوری کنند.
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واحدهای احیاءمستقیم  شرکت فولاد سفید 

دشت چهارمحال و بختیاری 

آماده تست گرم شد
دکتر سبحاني مدير عامل فولاد مبارکه 
از شرکت فولاد سفيد دشت چهارمحال 
و بختياري بازديد نمود تا از نزديک روند 
پيشرفت اين پروژه و تمهيدات لازم در 
خصوص تست گرم واحدهاي انباشت و 
برداشت و احيا مستقيم اين شرکت را با مدير 
عامل و ساير مسئولين واحدهاي آن، مورد 
بحث و بررسي قرار دهد.در اين بازديد که 
سلطاني نماينده مردم محترم شهرستان بروجن 
درمجلس شوراي اسلامي نيز حضور داشت، 
دکتر سبحاني ضمن بازديد از کليه قسمتهاي 
اين پروژه با تأکيد برنزديک شدن به زمان راه 
اندازي وتوليد در فاز اول اين پروژه، توصيه 
ها و راهنمايي هاي لازم را در اين خصوص 
عنوان کرد واز همه عوامل اجرايي اين پروژه 
خواست تا تمام مقدمات و پيش بيني هاي لازم 
را دراين  خصوص در نظر گرفته تا پروژه با 
بهترين کيفيت مورد بهره برداري قرار گيرد.وي 
اظهار داشت: از آنجايي که کار نصب و آماده 
سازي مقدمات کار، اين  کارخانه آماده و يا رو 
به اتمام است، پيش بيني مي شود، در دي ماه 
مشعل ها روشن وتست گرم واحدهاي احيا 
مستقيم و انباشت و برداشت شروع گردد.دکتر 
سبحاني ضمن اعلام رضايت از فعاليت هاي 
انجام شده و قدرداني از کليه دست اندرکاران 
پروژه عنوان کرد: به ياري خدا ظرف دوماه 
آينده بارگيري و تست با بار وتوليد آهن 
اسفنجي در اين شرکت انجام خواهد شد.بنا 
بر اين گزارش سلطاني نماينده مردم شهرستان 
بروجن درمجلس شوراي اسلامي نيز در 
گفتگو با خبرنگار فولاد چهارمحال و بختياري 
پيشرفتهاي حاصل شده در اجراي اين پروژه 
را مرهون همکاري و همدلي مجموعه فولاد 
مبارکه و مديريت فولاد چهارمحال و بختياري 
خواند و ابراز اميدواري کرد هرچه سريعتر اين 

پروژه به بهره برداري برسد.

 سرپرست جديد روابط عمومی شركت نفتی
 مناطق نفتخيز جنوب منصوب شد

مديرعامل شرکت ملی مناطق نفتخيز جنوب طي حکمی رضا طاهري را 
به عنوان سرپرست جديد روابط عمومی اين شرکت منصوب کرد .در حکم 
مهندس بيژن عالي پور آمده است : » با عنايت به تعهد، تخصص و سابقه طولاني 
جنابعالي از تاريخ صدور اين حکم )19 دي ماه 94( به عنوان » سرپرست روابط 
عمومی شرکت ملی مناطق نفتخيز جنوب« منصوب مي شويد که ضمن آرزوي 
توفيق الهي اميدوارم با استفاده از ظرفيت هاي موجود در امور محوله مؤفق و 
مؤيد باشيد.«مدير عامل مناطق نفتخيز جنوب در اين حکم از زحمات فرهاد 
فروتن در طول تصدي مسئوليت فوق تشکر و قدرداني کرد .رضا طاهري 
داراي مدرک کارشناسي علوم ارتباطات اجتماعي است که حدود 30 سال 
سابقه در بخش هاي مختلف صنعت نفت دارد که در بخشي از سوابق خود 
رييس روابط عمومي شرکت خدمات ترابري و پشتيباني نفت بوده است.وي 
همچنين در 15 سال اخير در روابط عمومي مناطق نفت خيز جنوب مسئوليت 
هاي مختلفي را به عهده داشته که رياست روابط اداري و اجتماعي اين روابط 

عمومي آخرين مسئوليت وي مي باشد.
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 مديرعامل جديد شركت مخابرات استان گلستان 
معرفی شد

در مراسمی با حضور مهندس 
تراکمه ، معاون تنظيم مقررات 
شرکت مخابرات ايران ، دکتر 
زارعيان ،مدير کل روابط عمومی 
و اموربين الملل شرکت مخابرات 
ايران ، مهندس امامی نماينده 

مردم گرگان وآق قلا ودکتر نظری مهر نماينده مردم شهرستانهای کردکوی 
،بندرگز،بندر ترکمن و گميشان در مجلس شورای اسلامی  و مهندس مرگدری، 
معاون استاندار گلستان، مهندس شهمرادی به عنوان مديرعامل جديد شرکت 
مخابرات استان گلستان معرفی شد. مهندس تراکمه از طراحی نسل جديد شبکه 
تلفن ثابت،انتقال و IP کشور خبرداد. دراين مراسم معاون تنظيم مقررات شرکت 
مخابرات ايران، از طراحی نسل جديد شبکه تلفن ثابت، انتقال و IP کشور با 
حضور مشاورين مجرب بين المللی خبرداد وگفت : عمليات اجرايی آن نيز در 
حال انجام است. مهندس تراکمه ؛ به ابلاغ هيئت مديره شرکت مبنی بر يکپارچه 
سازی مدل عملياتی خود در کل کشور اشاره کرد وگفت: حذف موازی کاری 
، چابک سازی سازمانی، وحدت رويه کشوری و مديريت يکپارچه مشتريان 
بخشی از دستاوردهای اين يکپارچه سازی مدل عملياتی شرکت خواهد بود. 
وی به حضور اپراتورهای جديد FCP در بازار رقابت اشاره کرد و گفت : در 
اين شرايط لزوم حضور قدرتمند شرکت مخابرات ايران برای کسب رضايت 
ذی نفعان خود همواره راهرو اصلی اين شرکت بوده است. مهندس تراکمه ، 
واکاوی نيازهای کارکنان، مشتريان، سهامداران و تامين کنندگان شرکت مخابرات 
ايران را به عنوان گروه های اصلی ذی نفعان کلان اين شرکت ، ضروری دانست 
و گفت :بر اين اساس، اين شرکت برنامه مدونی برای استراتژی ، کارکنان، مهارت 
ها ، سيستم ها وساختار خود پيش بينی وتهيه کرده است.وی همچنين رسالت 
عظيم شرکت مخابرات ايران را دست يافتن به شاخص های مناسب ارتباطات 
دانست و گفت: در همين عرصه ، شرکت مخابرات استان گلستان نيز بخشی 
از اين رسالت را عهده دار است .رسالتی که با همدلی وهمزبانی تمامی دست 

اندرکاران صنعت ارتباطات کشور نتيجه بخش خواهد بود. 
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قائم مقام وزیر راه و شهرسازی : 
دولت مصمم است پروژه های مسکن مهر ، تا آخر سال 

۹5 به اتمام برسد
 قائم مقام وزير راه و شهرسازی 
در طرح مسکن مهر ، در بازديد 
از پروژه های مسکن مهر شهر 
جديد انديشه از نزديک در جريان 
پيشرفت پروژه های مذکور قرار 
گرفت. به گزارش روابط عمومی 

شرکت عمران شهر جديد انديشه، احمد اصغری مهرآبادی  با حضور در شهر 
جديد انديشه و برگزاری نشستی در سالن جلسات اين شرکت با حضورمهندس 
عربی مديرکل دفتر توسعه امور مسکن شرکت عمران شهرهای جديد ، دکنر آيينی 
مديرعامل ،اعضای هيأت مديره و مديران شرکت عمران شهرانديشه ، مسائل و 
مشکلات برخی پروژه های مسکن مهر را مورد بررسی قرار داد. مهرآبادی قائم 
مقام وزير راه و شهرسازی گفت : در بيش از 1000 شهر ،مسکن مهر تعريف 
شده است که بخش زيادی از پروژه هابه اتمام رسيده و 600 هزار واحد مسکن 
مهر امسال افتتاح کرديم و 380 هزار واحد از مسکن مهر باقيمانده است، تعدادی 
از آنها خود مالکی است تعدادی از پروژه های مسکن مهر هم متقاضی واجد 
شرايط ندارد و نزديک به 235 هزار واحد هم تمام شده و بدليل عدم تکميل 
خدمات زيربنايی هنوز جهت اسکان مهيا نشده است و جلساتی هم با وزارت 
نيرو داشته ايم که اميدواريم بتوانيم تعدادی را در آخر سال جاری تحويل ، و بقيه 
براساس برنامه ريزی انجام گرفته شده تا آخر سال 95 به اتمام برسند. وی همچنين 
در مورد شاخص های مسکن مهر و ارزيابی جايگاه مسکن مهر شهر انديشه بيان 
نمود: شاخص های مسکن مهر نسبی است و به بهترين، متوسط و زيرمتوسط 
دسته بندی مي شوند و خوشبختانه با نظارت خوبی که درمسکن مهرشهرانديشه 
با همت مديران وهمکاران شرکت عمران شهر جديد انديشه و مديران شهری 
شده است ، از نظر کيفيت ساخت و جانمايی و موقعيت جزء بهترين مسکن مهر 
هستند. مهرآبادی درخصوص مشکلات بعضی پروژه های مسکن مهر به اضافه 
شدن وام 25 ميليونی به 30 ميليون تومان و بازپرداخت از 15 سال به 20 سال و 
نيز کمک به آماده سازی و محوطه سازی پروژه ها اشاره نمود و آنرا در راستای 

رفع مشکلات پروژه ها و کمک به متقاضيان محترم دانست.
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تعويض بيش از8 هزار كنتور آب دركرمانشاه
مدير عامل شرکت آبفای استان کرمانشاه گفت: در9 ماهه نخست امسال 
تعداد 8 هزار و 472 دستگاه کنتور خراب وغيراستاندارد بدون دريافت وجه 
دراستان کرمانشاه تعويض شد.منصور کياور در تشريح عملکرد 9 ماهه امسال 
شرکت آب و فاضلاب شهری استان کرمانشاه، اظهار داشت: در خصوص 
توسعه شبکه توزيع آب در اين استان 18 کيلومتر و توسعه شبکه فاضلاب 65 
کيلومتر انجام گرفته است.وی افزود: در اين راستا 4 کيلومتر توسعه خط انتقال 
فاضلاب و نيز  5 کيلومتر توسعه خط انتقال آب در شهر کرمانشاه در دستور 
کار اين نهاد اجرايی قرار گرفته است.کياور اصلاح خط انتقال آب را 3 کيلومتر 
برآورد کرد و گفت: همچنين نهاد اجرايی در 9 ماه نخست امسال اقدام به  33 
کيلومتر اصلاح شبکه توزيع آب و 4 کيلومتر اصلاح شبکه فاضلاب دراستان 
نموده است.کياور در خصوص تعداد منابع توليد آب در مدار بهره برداری 
خاطر نشان کرد: طی اين مدت مذکور 181 حلقه چاه، 18 فقره چشمه و نيز 
2 قنات در راستای توليد آب در  مدار به بهره برداری رسيده است.وی با اشاره 
به حوادث شبکه آب در استان گفت: در شبکه توزيع آب 4 هزار و 29 مورد، 
خط انتقال آب 316 مورد، شيرآلات آب 213 مورد و در خصوص حوادث 

انشعابات آب طی 9 ماهه امسال 27 هزار و 576 مورد حادثه رخ داده است.

اخبار خبر

مانور مشترک اطفاء حريق، 
امداد ونجات شناورهای مستقر 
در بندر آبادان برگزار گرديد . 
اين مانورکه در راستای اهداف 
سال 94 واحد بندری و دريايی 
بنادر ودريانوردی آبادان  به منظور 
ارتقاء توان عملياتی کارکنان آتش 
نشانی و همچنين آمادگی و تعامل 
و  اداری  بين ساير واحدهای 
بکارگيری از تجهيزات و روشهای 
نوين امداد ونجات در سطح اين 
بندر انجام گرديد. مانور مذکور 

با اعلام حريق  توسط فرماندهی 
دوبه که در حال شيفتينگ و جابه 
جايی از اسکله 5000 تنی بوده 
آغاز گرديد که بلا فاصله با تشکيل 
کميته بحران در دفتر امور دريايی 
باتوجه به وسعت زياد حريق و 
از کار افتادن موتور اصلی شناور، 
يدک کش ناصردو به منظور پهلو 
دهی و اعزام يدک کش اميدان 
جهت انجام عمليات خنک سازی 
تازمان پهلو دهی به اسکله ژاله 
انجام شد پس از عمليات موفق 

پهلو دهی شناور نيروهای آتش 
نشانی مستقر در اسکله به عمليات 
اطفاء و امداد و نجات مسدومان 
فرضی در شناور پرداخته و به موقع 
مسدومين از شناور تخليه گرديدند.  
در پايان اين مانور سفاری مدير 
بنادر و دريانوردی آبادان از اجرای 
موفقيت آميز اين مانور و واکنش 
سريع نيروهای امدادی و کميته 
بحران  در کمترين  فاصله زمانی  
تقدير و تشکر نموده و اظهار داشت 
: برگزاری مداوم اين قبيل مانورها 

سرعت عمل در تصميم گيری در 
مواقع بحران و اجرای عمليات 

اطفاء و امداد و نجات به موقع را 
افزايش می دهد.

استاندار  فلاح-  اسد  تبریز- 
گفت:  قی  شر ن  يجا با ر ذ آ
اجرای  با  تنها  توسعه يافتگی 
امکان پذير  عمرانی  پروژه های 
نيست و برای توسعه پايدار بايد 

تفکر انسان ها توسعه يابد.
به گزارش خبرنگار ما در تبريز، 
اسماعيل جبارزاده در جلسه مشترک 
شورای برنامه ريزی و توسعه استان 
و کميته برنامه ريزی شهرستان 
ملکان، با بيان اين که پروژه های 
عمرانی جزو نيازهای لازم برای 
توسعه است اما کافی نيست، افزود: 
برای اين که يک شهرستان بتواند 
به قله های توسعه برسد همه مردم 
آن بايد همراه باشند. وی با قدردانی 
از تلاش ها و خدمات مسوولان 
شهرستان ملکان در ايجاد امنيت و 
آرامش و انجام اقدامات ارزشمند 
در جهت توسعه اين شهرستان، 
گفت: انتظار ما از ملکان اين است 
که ويترين آذربايجان شرقی باشد و 
مسافرانی که از سمت غرب استان 
وارد اين شهرستان می شوند تغيير 
فضا را احساس کنند. جبارزاده 
افزود: ملکان بايد از ويژگی های 
توسعه يافته  و  سالم  شهر  يک 
برخوردار بوده و به عنوان تابلوی 
توسعه استان شناخته شود. وی 
در اين راستا از معاونت عمرانی 
استانداری خواست حمايت های 
لازم را اجرای پروژه ها و طرح های 

عمرانی توسط شهرداری و شورای 
شهر ملکان انجام دهد. استاندار 
آذربايجان شرقی با تاکيد بر اين که 
شوراها بايد حلقه وصل بين مردم 
و دولت باشند، افزود: از شوراها 
انتظار داريم از امور جاری و روزمره 
فاصله بگيرند و با وحدت و همدلی 
و استفاده از تجارب مسوولان، از 
تمام پتانسيل های مردم در جهت 
اداره امور شهرستان بهره ببرند. وی 
با تاکيد بر اين که مسوولان اجرايی 
بايد در جهت خدمت به مردم چه 
از نظر قوانين و چه از نظر اعتبارات، 
دست شان باز باشد، افزود: البته 
شعار ما اين است که مديران نبايد 
منتظر اعتبارات دولتی بوده و منابع 
لازم را از محل های مختلف تامين 

کنندن که انصافا مديران ما نيز تاکنون 
با اين روحيه کار کرده اند. جبارزاده 
عملکرد شرکت آب و فاضلاب 
استان را نمونه ای از تحقق اين شعار 
و نماد مديريت توسعه يافته عنوان 
کرد و گفت: اين شرکت با وجود 
عدم افزايش اعتبار، فعاليت های 
خود را از نظر کمی و کيفی توسعه و 
اقدامات ارزنده ای انجام داده است. 
وی افزود: با توجه به اين که بخش 
آب و فاضلاب از زيرساخت هايی 
است که سرمايه گذاری دولت در 
آن لازم است لذا از شرکت آب و 
فاضلاب می خواهم که موضوع 
تصفيه خانه  و  فاضلاب  شبکه 
شهر ملکان را تعيين تکليف کند. 
جبارزاده در ادامه ظرفيت های 

را  ملکان  کشاورزی شهرستان 
کم نظير توصيف کرد و گفت: 
تحقق بخش عمده ای از اهداف 
بخش کشاورزی استان بر عهده اين 
شهرستان است و مسوولان امر بايد 
در جهت تقويت اين بخش، اصلاح 
روش های آبياری، تامين آب و تغيير 
الگوی کشت توجه ويژه ای به اين 

شهرستان داشته باشند.
شرقی  آذربايجان  استاندار   
چگونگی  تعيين  بر  همچنين 
استفاده از حقابه شهرستان ملکان 
رفع  زرينه رود،  انتقال  خط  از 
مهر  مسکن  سايت  مشکلات 
ملکان و عدم توسعه ساخت وساز 
در اين سايت، واگذاری سيلوی 
ملکان به بخش خصوصی، توسعه 

کتابخانه های عمومی و مدارس، 
پيگيری اختصاص اعتبار برای باند 
کندروی کنارگذر ملکان، توسعه 
فضاهای درمانی و توسعه شبکه 
آبرسانی روستايی شهرستان ملکان 
تاکيد کرد. رييس سازمان مديريت 
و برنامه ريزی آذربايجان شرقی 
هم در اين نشست از اختصاص 
نزديک به 30 ميليارد تومان اعتبار 
عمرانی به شهرستان ملکان در 
سال جاری خبر داد و گفت: اين 
اعتبار برای اجرای 101 پروژه 
عمرانی صرف شده است. داود 
بهبودی در عين حال گفت: وجود 
اين تعداد پروژه در يک شهرستان 
از ديد توسعه دولتی و در شرايط 
فعلی که دولت با محدوديت منابع 
مواجه است مطلوب نيست، چرا 
که تعداد پروژه های عمرانی لزوما 
منجر به توسعه نمی شود. وی افزود: 
مديريت نرم افزاری، هماهنگی 
تعاملات  افزايش  و  مسوولان 
فرهنگی و اجتماعی مردم الزامات 
توسعه هستند که اگر تحقق يابد 
مسايل فيزيکی و سخت افزاری نيز 
به دنبال آن حل خواهد شد. فرماندار 
ملکان هم در اين نشست گزارشی 
از وضعيت شاخص های سياسی، 
اقتصادی و اجتماعی اين شهرستان، 
همچنين اقدامات انجام يافته طی دو 
سال گذشته و عملکرد سند تدبير 

توسعه شهرستان ارايه کرد.

مانور مشترک اطفاء حریق، امداد ونجات شناورهای مستقر در بندر آبادان برگزار  شد

تبریز - اسد فلاح- آئين انتخابات هيئت 
مديره انجمن صنفی کارفرمائی انبارهای 
عمومی رسمی و خدمات گمرکی ايران 
برگزار شد. به گزارش خبرنگار ما در تبريز، 
در اين آئين که با حضور جمشيد قسوريان 

جهرمی، عضو هيئت موسس انجمن صنفی 
کارفرمايی انبارهای عمومی رسمی و خدمات 
گمرکی و رييس هيئت مديره و مديرعامل 
شرکت انبارهای عمومی و خدمات گمرکی 
ايران برگزار شد، دکتر بهروز وطن پرست، 

مديرعامل منطقه ويژه اقتصادی سهلان، با 
کسب اکثريت آرای اعضای مجمع انتخابات، 
به عنوان يکی از سه عضو اصلی هيئت مديره 
انجمن صنفی کارفرمائی انبارهای عمومی 
رسمی و خدمات گمرکی ايران انتخاب شد.

مشـکلات کنوني صنعت فولاد کشـور 
ناشـي از عـدم تـوازن بين عرضـه و تقاضا 
اسـت در حاليکه توليد واحد هاي فولادي 
کشـور بـه انـدازه مصـرف مـي باشـد امـا 
واردات محصـولات فـولادي ايـن موازنه 
را از بيـن بـرده اسـت .مهنـدس صادقـي 
مديرعامـل ذوب آهـن اصفهان ضمن بيان 
مطلب فـوق گفت : اقتصاد کشـور متاثر از 
کاهش قيمت نفت هم اکنون با مشـکلاتي 
مواجه اسـت که اين مشـکلات در صنعت 
فولاد نيز ديده مي شـود اما شـرايط به گونه 
اي نيسـت کـه نتـوان آن را مديريـت کـرد 
. کشـور ما شـرايط سـخت تـري همچون 
دوران دفاع مقدس را نيز پشـت سرگذاشته 
و لـذ ازتجربه لازم بـراي عبور از اين بحران 
برخورداريـم . وي افزود : براي عبور از اين 
مشـکلات بايد سياسـت هاي درسـت  با 
فوريـت اتخاذ شـود و در خصـوص رکود 

کنونـي در صنعـت فـولاد ، بايـد هـر چـه 
سـريعتر تعرفه هاي سـنگين براي واردات 
محصولات فولادي تعيين گـردد . در واقع 
اگـر ايـن تعرفه ها به موقع برقرار شـده بود 
، امـروز شـاهد اين معضـلات ويرانگر در 
صنعت فـولاد کشـور نبوديـم .مديرعامل 
ذوب آهـن بـا اشـاره بـه اينکـه هـم اکنون 
تعرفـه محصـولات فولادي بيـن 15 تا 20 
درصـد اسـت گفـت : دولت تصميـم دارد 
کـه اين تعرفـه را تنهـا 15 درصـد افزايش 

دهـد کـه آن هم محدود به برخي کشـورها 
از جملـه چيـن اسـت و لـذا نمـي توانـد 
موجـب رونـق بازار اين محصولات شـود 
.وي افـزود : چيـن بـه دليـل کاهش رشـد 
اقتصـادي ، تمايـل بسـياري بـه صـادرات 
محصـولات فـولادي دارد کـه هميـن امر 
نيـز صنعت فولاد کشـور مـا را تحت تاثير 
قـرار داده و اقدامـي نيـز بـراي مقابلـه با آن 

نمي شـود. 
در حاليکـه کشـورهاي صنعتـي ماننـد 
آمريـکا بـراي مقابلـه بـا دامپينـگ چيـن ، 
تعرفه هـاي بالاي 100 درصـد وضع کرده 
اند . مهندس صادقي تصريح کرد : شـرکت 
هـاي فولادي کشـور بـه دلايـل مختلف از 
تـوان رقابتـي کمـي در سـطح بيـن المللي 
برخوردارنـد از جملـه اينکـه قيمـت مواد 
اوليـه همچون سـنگ آهـن در دنيـا به يک 
سـوم کاهش يافته اسـت اما توليد کنندگان 

داخلـي بـه دليـل حفظ معـادن کشـور بايد 
سـنگ آهن را بـا قيمت گذشـته خريداري 
کنند . مديرعامل ذوب آهن ، ضمن تاکيد بر 
افزايش هرچه سريعتر تعرفه واردات فولاد 
، خواسـتار اقـدام دولت ، مشـابه آنچه براي 
صنعـت خـودور صورت گرفـت ،  جهت 
رونـق پـروژه هـاي عمرانـي و  صنعـت 
سـاخت و سـاز شـد تا از اين طريق صنعت 
فـولاد کشـور از ورطه سـقوط نجـات يابد 
.مهنـدس صادقي همچنين از اقـدام  ذوب 
آهن جهت سـاخت مسـکن در شـهرهاي 
اصفهان و فولادشـهر در تعداد زياد خبر داد 
و گفـت : ايـن کار در رونـق دوباره صنعت 
سـاختمان موثـر اسـت و جهـت عبـور از 
بحـران کنوني صـورت مي گيـرد . با توجه 
به اينکه ذوب آهن در سـاخت اين مسـکن 
ها به دنبال سـودآوري نيسـت ، لذا با قيمت 

خوب واگـذار خواهند شـد. 

مدير تعاون اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی استان بوشهر از برگزاری همايش 
آموزشی برند سازی و تبليغات هدفمند ويژه 

تعاونگران و کارآفرينان در بوشهر خبر داد.
مجيد پرويزی هدف از برگزاری اين 
همايش که با حضور دکتر عظيم فضلی 
پور نماينده رسمی اتحاديه اروپا در ايران و 
مدير کلينيک برند دانشگاه تهران برپا گرديد 
را آشنايی تعاونگران استان با نحوه ساخت 

برند يا نمانام برای واحدهای خود عنوان 
کرد و گفت: برگزاری چنين همايش هايی 
برای توسعه تعاونيها ضروری می باشد. دکتر 

عظيم فضلی پور نيز در خصوص مقدمات 
ايجاد برند و همچنين قانون و مقررات لازم 
توضيحاتی را ارائه نمود و افزود: برندينگ 
بر هزينه محصول، بسته بندی، بازاريابی و 
استراتژی های تبليغاتی، کانال های توزيع، 

و ساير موارد تأثير مستقيم خواهد داشت. 
 وی افزود: ايجاد نام تجاری گامی است 
در جهت ايجاد يک هويت و به رسميت 
شناخته شدن واحد توليدی در بازار رقايت 

است.  فضلی پور خاطر نشان ساخت: 
نام تجاری يک راه مؤثر برای تسهيل رشد 
کسب وکار برای تعاونی ها می باشد و وقتی 
اجرای برندينگ با موفقيت همراه باشد، نام 
تجاری يک موقعيت استراتژيک در بازار 
خواهد داد، و درنهايت منجر به سود افزايش 
خواهد شد و آن ناشی از هجوم مشتريان 
جديد، و ادامه حمايت از سوی مشتريان 

کنونی خواهد بود.

با کسب اکثریت آرا و به عنوان یکی از سه عضو اصلی هیئت مدیره؛
دکتر بهروز وطن پرست به عنوان عضو هیئت مدیره انجمن صنفی کارفرمائی انبارهای عمومی 

رسمی و خدمات گمرکی ایران انتخاب شد

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان :

افزایش 15 درصدي تعرفه ها ، مشکلات صنعت فولاد را حل نمي کند

همایش آموزشی برند سازی و تبلیغات هدفمند با حضور دکتر عظیم فضلی پور در بوشهر برگزار شد

استاندار آذربایجان شرقی:

شركت آب و فاضلاب آذربايجان شرقی نماد مديريت توسعه يافته است


